
  

 

Referat 

Utvalg: Styret Tromsø Ishockeyklubb -TIHK 

Dato: onsdag 23.oktober -24 kl 18:30 – 20:15 

Sted: Ishallen – 2.etg 

Følgende personer og funksjoner 
innkalles til styremøter: 

- Alltid styret m/vara + Daglig leder 
 

- Sportssjef /Sportsutv minimum 

under tema ‘Sportsutvalg’ og 

‘Rekruttering’. 

- Andre kan inviteres avhengig av 

saker. 
 

 
 
 
 

STYRET:  
1. Arild Hausberg (leder) 

2. Kjersti Lillevoll (nestleder og 

referent) 

3. Jeanette Welfler 

 

 
4. Marielle Pettersen 

5. Kamilla Myrvoll (digitalt) 

6. Vidar Tyldum 
Vara : 

 

Forfall: Andre og Daniel 

Sport:  
Jimmy Komulainen (sjef) 
Lars Erik Pünter (U-ansvarlig) 

  
Daglig leder: Carite Fønnebø  
-------------------------------------------------- 
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1. Godkjenning av innkalling saksliste: (1 min) 

A. Innkalling ligger i kalender i hht vedtatt plan 

Saksliste er fast på hvert møte, såkalte ‘high lights’ kommer samme uke som møtet 

B. Innstilling: Godkjent. 

 

2. Godkjenning av protokoll fra sist møte 19.SEPT-24 (2 min) 

A. Protokoll fra siste møte er «stilltiende» godkjent pr epost som utsendt referat den 1.sept 

fra Kjersti. 

B. Innstilling: Godkjent 

 

------------------------------------------------------------------------------------ 

 

3. Rapport fra utvalgene (status, planer): 

ADM/ØKONOMI-utvalg (Carite / Jeanette)  

a) Endringer siden sist som avviker vesentlig fra budsjett. Ikke vesentlige endringer. 

b) Ca prognose mot årsslutt mhp resultat (pluss/minus 100’kr). Foreløpig 400’ i minus, men fortsatt 

mye som er på veg inn, så klubben ligger overordnet godt an. 

c) Styremøtet sist: 

«Billettpriser ved seriekamper. Forslag ny pris: 

Voksen 110kr, Honnør 60kr, Skolelev/student 60kr. 

Vedtatt enstemmig» 

Er dette distribuert til dame- og herrelaget? Ja, det er det. 

d) Per i dag ligger mange oppgaver under daglig leder som egentlig hører til andre steder. Daglig leder 

lager en oversikt over oppgaver som hører til hvor (dommerutvalg, sportsutvalg, arrangement). Det er 

likevel behov for justering i stillingen til daglig leder. Stillingen er i dag 50% og strekker ikke til. Fra 1. 

november engasjeres daglig leder i ytterligere 50 %, og så evalueres dette etter nyttår for å se om 

ordningen bør videreføres. Styret prioriterer økte lønnskostnader i neste års budsjett. 

A. Daglig leder engasjeres i 50 % i tillegg til de nåværende 50 % fra 1. nov. 

B. Innstilling: Godkjent. 

 

SPORTsutvalg (SU) Setter av 15-20 min til dette 

a) U13: 

Styremøtet sist slo fast at klubbens vedtatte strategi er minimum deltakelse i 
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Norrbotten serien. I denne sesongen blir ikke dette fulgt opp, men for ettertiden skal 

sportsutvalget følge dette slik at dette planlegges i god tid av lagledere og trenere.  

I tillegg er det behov for å styrke oppladning til sesongen, sportsutvalget foreslår å arrangere en 

pre-season cup i september. 

 

b) Marielle og Kamilla: 

Jentesatsing – status etter møte med Thomas (trener). Foreløpig få jenter, men når det blir flere er 

det aktuelt med en til foreldretrener på is. Jentetreninga beholder tidspunktet på mandager, og 

jenteansvarlige promoterer denne treninga mer i klubben. Jentene tilhører sine mix-lag og 

jentereninga kommer i tillegg. Marielle og Kamilla vil også være tilstede i garderobe for å komme 

tettere på spillergruppa. De jentene som ikke vil følge mix-lag blir ekstra ivaretatt. Også ambisjon om 

påmelding til cup med jentelag, JU13 og/eller JU15. På sikt ambisjon å etablere et jentelag når det er 

spillergrunnlag, men at disse må fortsatt ha tilbud i mix-lag. Sender også ut en spørreundersøkelse til 

spillere om hva som ønskes mtp sosialt, aktiviteter etc.  

 

c) SPORTSUTVALGET v/ JIMMY og/eller LARS ERIK:  

Sport contract: Ikke kommet i gang pga komplikasjoner med leverandør.  

Helgens kamper: 

Sportsutvalget informerer om status etter sesongstart til damelag og herrelag. 

Trenerkabal: Jobber med å finne støtte til trener på U13. Nate er hjelpetrener på U9, aktuelt med 

trenerutdanning for Kenneth som er hovedtrener på U9. Mattis (trener) blir medvirkende på U15 sine 

kamper for å lære. Aktuelt å undersøke mulighet for at Jimmy blir sertifisert mtp trenerutdanning og 

kan bidra i trenerutdanning her. Også behov for å kartlegge hvem som er på hvilket nivå.  

 

REKRUTTutvalg (Jeanette) 5-10 minutter 

a) Hockeyskolen, status antall deltagere er 50 barn. Noen er flyttet over på lag. Det er behov for å 

dele mer opp enn de to store gruppene som nå er. 

b) Info /markedsføring av HS på sosiale mediakanaler for å øke promotering. 

 

DRIFTsutvalg: (Carite) 10 minutter 

a) Klubbens nye INFO-skjerm ankommet, men det er nødvendig med installering med kabler. En 

kostnad klubben må ta.  

b) Slipemaskin, status. Daniel får kursing i service på maskinen vi har.  

c) Det har vært et samarbeidsmøte med kommunen om bruk av kafeen og ansvarlige for åpen hall. 

Aktuelt med deling av åpen hall med andre interessenter. 
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Dommer (Carite) 2 minutter 

a) Dommerkurs nylig avholdt. Mange deltok, godt gjennomført.  

 

Anlegg (Arild) 2 min 

a) STATUS (skjedd siden sist, planer) 

Skal være møte med kommunen og arkitektkontor og klubben om detaljplanlegging av nordveggen 

som skal bygges ut. 

Sponsor (alle) 3 min 

a) Det jobbes med klubbstrategi med inspirasjon fra Narvik, bl a få på plass en sponsorpool bestående 

av ledere fra næringslivet i Tromsø. Prosessen er i gang. 

 

Eventuelt 

a) Klubbens lovnorm er utgått i hht nåværende NIF-krav. Vidar har gjort oppdateringen i henhold til 

krav fra NIF og orienterer styret om dette.  

A. Lovnormen godkjennes 

B. Innstilling: Godkjent. 
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